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Το έντυπο αυτό δεν είναι βίος ενός Αγίου, ούτε καθαρό 

θρησκευτικό έντυπο. Μιλά μόνο για γεγονότα απίστευτα. 

Πολλοί Έλληνες δεν γνωρίζουν αυτόν τον Άγιο. Ο Άγιος 

αυτός ήταν άγνωστος στην Εκκλησία μας μέχρι το 1963. 

Εμφανίστηκε μόνος του. Το όνομα Ραφαήλ που υπάρχει 

ειδικά στο εξωτερικό, αναφέρεται στον Άγγελο Ραφαήλ στην 

Παλαιά Διαθήκη. Εδώ μιλάμε για άλλον Ραφαήλ, τον Άγιο 

Ραφαήλ που πήρε το όνομα του Αγγέλου. Το 1961 αρχίζει 

ξαφνικά να εμφανίζεται στα χωριά της Μυτιλήνης αυτά 

ιδίως που ήταν κοντά στο μεγάλο χωριό, τη Θέρμη. Επί ένα 

χρόνο εμφανιζόταν στους χωρικούς στον ύπνο τους και τους 

έλεγε την ιστορία του τμηματικά και επέμενε να κάνουν 

ανασκαφές να βρουν τα οστά του, την παλιά εκκλησία που 

θάφτηκε και άλλα και τους έλεγε που ακριβώς να σκάψουν. 

Οι χωρικοί ήταν ανάστατοι. Έλεγαν μεταξύ τους: -Και σε 

μένα εμφανίστηκε ένας καλόγερος και μου είπε να 

σκάψουμε να βρούμε τα οστά του. Αργότερα τους είπε το 

όνομά του, πως από τους Τούρκους εσφάγησαν αυτός, η 

Αγία Ειρήνη(12 χρονών κορίτσι) και ο Άγιος Νικόλαος, 

καλόγερος στο Μοναστήρι που υπήρχε πριν 500 χρόνια στη 

περιοχή “Καρυές”. Οι Μυτιληνιοί της εποχής γνώριζαν το 

μαρτύριο αυτό, αλλά με τα χρόνια ξεχάστηκε και κανείς δεν 

ήξερε τίποτα για τους τρείς Αγίους. Σκάβοντας βρήκαν τα 

οστά εκεί που τους είπε και των τριών Αγίων, όπως και 

άλλα(εικόνες, σταυροί κλπ.) ακριβώς όπως τους έλεγε στον 

ύπνο. Για πόσους χωρικούς μιλάμε;  

 



 

Για όλα τα χωριά γύρω από τη Θέρμη, άρα εμφανιζόταν σε 

εκατοντάδες χωρικούς. Κάτω από την μεγάλη πίεση των 

χωρικών, η Ιερά Μητρόπολη Μυτιλήνης, αναγκάστηκε να 

προβεί σε εκτεταμένες ανασκαφές, όπου βρέθηκαν και τα 

ερείπια του παλιού μοναστηριού. Ο Άγιος Ραφαήλ 

επισκέφτηκε μια Μοναχή σε Μοναστήρι της Χίου (νεαρή 

μοναχή) και της είπε: Θέλω να έρθεις στις Καρυές Μυτιλήνης 

να γίνεις Ηγουμένη στο Μοναστήρι που θα κτίσεις. Το όνομα 

της Μοναχής ήταν Ευγενία Κλειδαρά. Φυσικά δεν έδωσε 

σημασία. Δεν υπήρχε εκεί κανένα Μοναστήρι. Οι συνεχείς 

πιέσεις στον ύπνο της του Αγίου Ραφαήλ την ανάγκασαν να 

πάει στις Καρυές. Μα εκεί ήταν ένα λιβάδι και τίποτα άλλο. 

Βοσκοί έβοσκαν τα πρόβατά τους. Την πίεσαν και οι τρείς 

Άγιοι να κοιμάται τη νύχτα στο λιβάδι μόνη της, νεαρή 

κοπέλα στο σκοτάδι. Η ίδια γράφει ότι τη νύχτα τρόμαζε από 

φόβο μόνη της. Αλλά τα βράδια (συνεχίζει) έρχονταν και οι 

τρείς Άγιοι και της έκαναν παρέα να μη φοβάται. Της 

ζήτησαν να αγοράσει πολλά στρέμματα εκεί και να κτίσει 

νέο Μοναστήρι στην μνήμη των Αγίων: Θα κάνουμε πολλά, 

πάρα πολλά θαύματα, θεραπείες ασθενών κλπ. της έλεγαν. 

Μα πως μια κοπέλα να κτίσει τεράστιο μοναστήρι; (σήμερα 

είναι τεράστιο, με 1000 κρεβάτια για τους επισκέπτες, 

ξενώνας). Ο πατέρας της είχε κάποια χρήματα, τον έπεισε να 

αγοράσει τα στρέμματα και με χρήματα χωρικών, 

Μητρόπολης και άλλων δωρητών, άρχισε να πραγματοποιεί 

έναν άθλο. Βέβαια ο ίδιος ο Άγιος εμφανιζόταν στους 

ιδιοκτήτες των στρεμμάτων και τους έλεγε:  



 

-Να πουλήσετε τα στρέμματά σας στην Μοναχή Ευγενία. 

Εμφανιζόταν πιεστικός στον ύπνο τους και τελικά τα 

πούλησαν. Πως τώρα από το σημείο αυτό, έφτασε να χτίσει 

το μεγαλύτερο γυναικείο Μοναστήρι στην Ελλάδα, είναι 

μυστήριο, θαύμα των Αγίων που βοήθησαν και των 

δωρητών. Το 1963 άρχισε ο Άγιος και η ακολουθία του τα 

θαύματα. Όχι ένα σήμερα και σε 10 μέρες άλλο, καθημερινά 

πλήθος θαυμάτων, θεραπείες ανιάτων νόσων κλπ. Η Αγία 

Ηγουμένη Ευγενία (θα την κάνουν Αγία αργότερα) λέει ότι 

επειδή υπερπερίσσευσε η αμαρτία και η αθεΐα στον κόσμο, 

ο Θεός έστειλε έναν Άγιο, να κάνει πλέον πλήθος ατέλειωτο 

θαυμάτων, θα έλεγα “μαζικά θαύματα” για να ξυπνήσει 

Χριστιανούς και άθεους. Ο Θεός έδωσε σ’ αυτόν τον Άγιο τη 

χάρη αυτά τα χρόνια να κάνει αυτός, τα περισσότερα 

θαύματα. Οι Έλληνες άρχισαν σιγά σιγά να μαθαίνουν για 

ένα πολύ θαυματουργό Άγιο και να προσεύχονται σ’ αυτόν 

να τους θεραπεύσει. Να σημειωθεί ότι η Ηγουμένη Ευγενία 

έγραψε 80 βιβλία μόνο με θαύματα του Αγίου. Τα θαύματα 

αυτά, στα βιβλία της είχαν υπογραφή και διεύθυνση του 

ανθρώπου που έστελνε την επιστολή με το θαύμα, με 

ονόματα γιατρών, Νοσοκομείων κλπ. Υπέγραφαν για τα 

θαύματα που τους έγιναν, γιατροί, δικαστές, δικηγόροι, 

στρατηγοί κλπ. Βιβλία με θαύματα μπορείτε να ζητήσετε να 

σας στείλουν από το Μοναστήρι. Μπορείτε και στο Google 

όπου υπάρχει η διεύθυνση Ιερά Μονή Αγίου Ραφαήλ 

Μυτιλήνης να παραγγείλετε διαδικτυακά.  

 



 

Εγώ αν και είχα πίστη, διάβασα και τα 80 βιβλία όχι για να 

αποκτήσω πίστη, αλλά γιατί μου άρεσαν (κάτι σαν θρίλερ 

ταινία).Η ίδια η ηγουμένη Ευγενία γράφει ότι χιλιάδες 

επιστολές έχει λάβει με θαύματα, αλλά ένα ελάχιστο μέρος 

επιστολών μπορούσε να γράψει στα βιβλία της. Θα 

χρειαζόταν ατέλειωτα βιβλία αν τα έγραφε όλα. Τώρα ο 

Άγιος Ραφαήλ, Αγία Ειρήνη, Άγιος Νικόλαος, η εικόνα τους, 

υπάρχει σ’ όλες τις εκκλησίες (Ναούς) στην Ελλάδα, ακριβώς 

γιατί με τόση αφθονία θεραπειών έγινε γνωστός στους 

περισσότερους Έλληνες, που ζητούν τηλεφωνικά στο 

Μοναστήρι του, να κάνουν παράκληση για να θεραπευτούν. 

Διάβασαν χιλιάδες Έλληνες τα βιβλία των θαυμάτων της 

Ευγενίας. Πάρα πολλοί πείστηκαν ότι ο Χριστός τελικά είναι 

Θεός. Τα θαύματά του με ονόματα και διευθύνσεις είναι 

τόσο αληθινά που δύσκολα αμφισβητεί κανείς την αλήθεια. 

Δεν ισχύει εδώ το “μπορεί να νόμισε, μπορεί να έγινε κάτι 

άλλο, κάτι λάθος να κατάλαβε, το παρεξήγησε” και άλλες 

αμφισβητήσεις. Πρώτη φορά ένας Άγιος κάνει τόσα μη 

αμφισβητούμενα θαύματα ζωντανά. Εγώ σαν πρώην 

δικηγόρος που έμαθα μόνο με αποδείξεις να λειτουργώ, στα 

100 θαύματα 10 να θεωρούσα αμφιλεγόμενα, τα 90 

αποτελούσαν αποδείξεις μη αμφισβητούμενες. Διαβάστε 

κάποιο βιβλίο του Αγίου και θα δείτε και σεις ότι έχω δίκιο. 

Γιατί έστελναν χιλιάδες άνθρωποι επιστολές με το θαύμα 

που τους έκανε ο Άγιος; Πρώτον από ευγνωμοσύνη και 

δεύτερον να πεισθούν και οι ολιγόπιστοι. Οι άνθρωποι 

χρειάζονται και θαύματα για να πιστέψουν. Είμαστε 

ολιγόπιστοι.  



 

Γι’ αυτό ο Θεός έφερε τον Άγιο, να δούμε χιλιάδες θαύματα 

και να πειστούμε ότι ο Χριστός είναι ο Θεός. Όταν έμαθα ότι 

υπάρχει αυτός ο Άγιος (ως τα 32μου τον αγνοούσα αν και 

ζούσα μέσα στην Εκκλησία) έδειξα ενδιαφέρον και διάβασα 

βιβλία της Ευγενίας. Εντυπωσιάστηκα από μη αμφιλεγόμενα 

θαύματα. Τρείς φορές επισκέφτηκα το Μοναστήρι στη 

Μυτιλήνη αεροπορικώς από Θεσσαλονίκη. Άρχισα να μιλώ 

σε ασθενείς, γυναίκες που για χρόνια δεν μπορούσαν να 

τεκνοποιήσουν. Τους έλεγα αν θέλουν να πάρω τηλέφωνο 

στο Μοναστήρι να κάνουν παράκληση να γίνει θαύμα και 

έβλεπα ότι έβλεπαν ξαφνικά στον ύπνο τους τον Άγιο 

Ραφαήλ να τους λέει: -Θα σε κάνω καλά, αλλά να έρθεις και 

στο Ιατρείο μου στη Μυτιλήνη. Τέσσερες γυναίκες που τις 

απέκλεισαν τεκνογονία οι γυναικολόγοι (βασικά δασκάλες) 

απέκτησαν παιδιά, μένοντας άφωνοι οι γυναικολόγοι. 

Βλέποντας ότι τα Θρησκευτικά στο Δημοτικό δεν βοηθούν 

πολλούς μαθητές ν’ αποκτήσουν πίστη (έστω αργότερα), 

όταν έκανα Θρησκευτικά, διαβάζαμε και ένα, δύο θαύματα 

του Αγίου για να δουν ότι όντως υπάρχει Θεός. Στη 

βιβλιοθήκη της τάξης υπήρχαν 60 βιβλία με θαύματα του 

Αγίου για όποιον γονέα ήθελε να διαβάσει (δανειστική 

βιβλιοθήκη). Πάρα πολλοί γονείς ζητούσαν βιβλία, τα έδινα 

στους μαθητές να τα δώσουν. Ήμουν υπερβολικός; Έτσι μου 

έλεγε η σύζυγός μου, μαθηματικός καθηγήτρια σε Γυμνάσιο 

του Ευόσμου. Δεν έδινα σημασία. Θαύματα σε γονείς 

έγιναν; Οι μαθητές μου έλεγαν ναι και εξηγούσαν το θαύμα.  

 



Μερικοί μαθητές (συνήθως ΣΤ’ Δημοτικού έπαιρνα) έστειλαν 

επιστολή στην Ευγενία και τους απαντούσε. Δεν ξέρω τι 

ζητούσαν στην επιστολή. Αναφέρω ένα απ’ τα πολλά 

θαύματα που είδα εγώ. Μια ξαδέρφη της γυναίκας μου, 10 

χρόνια δεν μπορούσε ν’ αποκτήσει παιδί .Λυπήθηκα, ήταν 

καλή κοπέλα και μάλιστα είχε φέρει άφθονα παιχνίδια στα 

μικρά τότε παιδιά μου. Αντί για ένα απλό ευχαριστώ, πήρα 

τηλέφωνο την Ευγενία να προσευχηθεί ν’ αποκτήσει παιδί. 

Σε 2 μήνες της εμφανίζεται στον ύπνο ο Άγιος Ραφαήλ και 

της είπε: -Θα αποκτήσεις σύντομα παιδί, θέλω να του 

δώσεις το όνομά μου και να έλθεις στο Μοναστήρι μου στη 

Μυτιλήνη. -Ποιος Είσαι Άγιε; - Ο Άγιος Ραφαήλ. -Δεν σε 

ξέρω. Πράγματι δεν γνώριζε γι’ αυτόν τον Άγιο. Όταν έψαξε 

να βρει εικόνα του, είδε το ίδιο πρόσωπο που είδε στον 

ύπνο της. Μάλιστα της έδειξε το δρόμο με τις στροφές στους 

ελαιώνες για να φθάσει στο Μοναστήρι. Όταν πήγε έλεγε 

στον ταξιτζή: -Να εδώ θα στρίψεις, εκεί θα στρίψεις - Κυρία 

μου γνωρίζω το δρόμο. Κάθε μέρα πάω. -Ναι αλλά γνωρίζω 

ακριβώς το δρόμο, τον είδα στον ύπνο μου. Όταν έφθασε 

στο Μοναστήρι είδε ότι ήταν ακριβώς όπως στον ύπνο της. 

Σε 2-3 μήνες είχε μείνει έγκυος, απέκτησε παιδί και το 

ονόμασε Ραφαήλ. Σαν αυτό το θαύμα, έχω να αναφέρω 

άφθονα, εννοώ αυτά που είδα εγώ. Το πρώτο θαύμα που 

είδα ήταν, όταν έδωσα βιβλία σε γονείς που ζήτησαν στο 

Δενδροπόταμο.  

 

 



Μετά από 2 μήνες ρωτώ στην τάξη: -Έγινε κανένα θαύμα 

παιδιά; Μια μαθήτρια σήκωσε το χέρι και την έβαλα να πει 

το θαύμα 3 φορές. - Κύριε η θεία μου είχε καρκίνο 

τελευταίου σταδίου, μεγέθους μανταρινιού και οι γιατροί 

μας είπαν ότι θα πεθάνει. Όταν της έδωσα το βιβλίο, το 

βράδυ της εμφανίζεται στον ύπνο ο Άγιος και της είπε: -Θα 

σε κάνω καλά, αλλά εσύ δεν έχεις πίστη. Νήστεψε 3 μέρες. 

Όταν ξανά εξετάσθηκε ο όγκος είχε φύγει και οι γιατροί 

μιλούσαν για θαύμα ανεξήγητο. Εκείνη όμως ήξερε. Να 

γιατί, έφθασα στην υπερβολή να φτιάξω δανειστική 

βιβλιοθήκη με 70 βιβλία της Ευγενίας. Σαν αυτά τα δύο 

θαύματα είδα πολλά. Αλλά αυτό το έντυπο δεν είναι βιβλίο 

της Ευγενίας για να επεκταθώ και σε άλλα. Ενδεικτικό είναι 

και ότι είδα εγώ. -Καλώς κ Βασίλη, σε σας έγινε κανένα 

θαύμα; Αφήστε τους άλλους. -Και βέβαια έγινε! Πήγα στο 

καρδιολόγο Στράτεχ του Ευόσμου και μου βρήκε δύο 

χαλασμένες βαλβίδες. Μου είπε να πηγαίνω κάθε 6 μήνες 

γιατί ίσως χειροτερέψουν. Όταν πήγα ξανά (πριν 

προηγήθηκε παράκληση στη Μυτιλήνη, διάβασα και ο ίδιος 

την παράκληση του Αγίου) και ζήτησα. -Δεν θέλω να γίνουν 

καλά οι δύο βαλβίδες μου (η μια η σημαντική η μιτροειδής), 

αλλά να μείνει στάσιμη η ζημιά. Όταν πήγα μου έκανε πάλι 

υπέρηχο καρδιάς και έμεινε άναυδος. Οι βαλβίδες δεν είχαν 

καμμιά ζημιά. Κοίταζε τις πλάκες του προηγούμενου 

υπέρηχου που φαίνονταν η ζημιά, στην καινούργια τίποτα. -

Μα πως γίνεται; Στην καρδιολογία δεν γίνονται αυτά είπε. -Ο 

Χριστός και ο Άγιος Ραφαήλ κ. Στράτεχ.  

 



-Άσε τώρα τον Χριστό, αλλά για τον Άγιο Ραφαήλ και ο 

κουμπάρος μου μου είπε ότι του έκανε καλά το πόδι με 

θαύμα. Βλέπετε όπως εγώ αναφέρω γνωστό όνομα γιατρού 

στον Εύοσμο, έτσι και στα βιβλία της Ευγενίας αναφέρονται 

ονόματα γιατρών, που ομολογούσαν θαύμα. Είναι 

αμφιλεγόμενο το θαύμα σε μένα; Σηκώνει αμφισβήτηση; Ε, 

τότε τι εννοούμε απόδειξη; Μόνο μια εξίσωση μαθηματική; 

Μόνο τα μαθηματικά αποδεικνύουν; Βλέπω ένα ποτήρι στο 

τραπέζι. Πρέπει πρώτα να κάνω εξίσωση για να πεισθώ ότι 

είναι ποτήρι; Ε, τότε χρειάζομαι ψυχίατρο. Κάποτε, 

καλοκαίρι στο χωριό της συζύγου μου ανέφερα σ’ ένα 

άπιστο συγγενή της συζύγου μου το θαύμα αυτό. Μόλις 

τελείωσα είπε. Δεν τα πιστεύω εγώ αυτά. Δεν είπα τίποτα, 

απλά θυμήθηκα τα λόγια του Χριστού που είπε: Οι “σκληροί 

τη καρδία” και νεκρό να δουν αναστημένο από θαύμα δεν 

πρόκειται να πιστέψουν. Τελικά βλέπω ότι δεν ήταν σχήμα 

λόγου του Χριστού ήταν κυριολεκτικό. “Σκληροί τη καρδία” 

σημαίνει κακοπροαίρετοι άνθρωποι, πορωμένοι, 

στενοκέφαλοι, μόνο ότι βλέπουν μπροστά τους πιστεύουν, 

το δέντρο, το πρόβατο, το σπίτι. Δεν το βλέπουν μπροστά 

στα μάτια τους, όπως ένα ποτήρι; Ε, δεν υπάρχει!!! Ανέφερα 

ότι ο Άγιος συνήθως εμφανίζεται στον ύπνο, δεν είναι 

ακριβώς ύπνος, οι άνθρωποι που τον είδαν το λένε: Μεταξύ 

ύπνουξύπνιου δηλαδή όραμα και όχι όνειρο ακριβώς. Το 

ονομάζουν ‘ζωντανό όνειρο”, όχι κανονικό όνειρο. Πολλοί 

όμως αναφέρουν ότι τον είδαν και ζωντανό. Πολλές φορές 

εμφανίζεται ζωντανός στολή λευκή γιατρού, λέει στον 

ασθενή στο νοσοκομείο: Θα γίνεις καλά, μη φοβάσαι. 

 



 Μετά ο ασθενής ψάχνει να βρει αυτόν τον γιατρό, τον 

περιγράφει (πχ τριγωνικό μούσι, γαλανά μάτια και ψηλός), 

αλλά οι άλλοι γιατροί του λένε, δεν έχουμε εδώ τέτοιο 

γιατρό. Τέτοια γεγονότα είναι συχνά στα νοσοκομεία απ’ ότι 

λένε πολλοί ασθενείς. Απίστευτο; Το ξέρω. Το πιο περίεργο 

είναι ότι πολλοί ασθενείς ,βλέπουν στο θάλαμο του 

Νοσοκομείου ένα κοριτσάκι με κοτσίδες και πορτοκαλί 

φουστανάκι να παίζει στο θάλαμο. Πλησιάζει τον ασθενή και 

του λέει: Με λένε Ειρήνη, θα γίνεις καλά. Η Αγία Ειρήνη είναι 

τώρα 500 ετών και σ’ όλες τις συχνές ζωντανές εμφανίσεις (ή 

στον ύπνο)είναι σε ηλικία 12 χρονών! Εκπληκτικό! Το 

αναφέρουν τόσοι πολλοί αυτό. Την Αγία Ειρήνη, κόρη του 

προεστού του χωριού της Θέρμης, την έκαψαν σε μεγάλο 

πιθάρι οι Τούρκοι, τον Άγιο Ραφαήλ, του πριόνισαν το 

σαγόνι και πέθανε και ο Άγιος Νικόλαος πέθανε από 

ανακοπή όταν είδε τον ηγούμενό του να τον πριονίζουν. 

Αυτά τα ιστορικά τα είπαν το 1961- 1962 οι ίδιοι οι Άγιοι, 

όταν εμφανίζονταν στον ύπνο των χωρικών. Ο Άγιος Ραφαήλ 

κατάγονταν από την Ιθάκη, ο Άγιος Νικόλαος από τη 

Θεσσαλονίκη και η Αγία Ειρήνη από τη Μυτιλήνη. 

Μαρτύρησαν ταυτόχρονα, όταν οι Τούρκοι ανέβηκαν στις 

Καρυές της Θέρμης μετά από μια μικρή εξέγερση των 

Μυτιληνιών. Θα αναφέρω ένα τελευταίο θαύμα που έζησα 

(όχι θεραπεία ασθενούς). Κάθε φορά που πήγαινα στο 

Μοναστήρι στη Μυτιλήνη έλεγα στον Άγιο. Δεν θέλω να δω 

μπροστά μου ζωντανό θαύμα για να αγωνίζομαι με πίστη 

(όχι σούπερ αποδείξεις).  

 



Το έλεγα αυτό γιατί κάποιοι επισκέπτες τον βλέπουν και 

ζωντανά να τους μιλάει (οι άλλοι επισκέπτες δεν τον 

βλέπουν, μόνο αυτοί). Δεν ήθελα τέτοιο θαύμα να δω. Ο 

Άγιος τήρησε αυτό που του ζήτησα. Αλλά μου έδωσε κάτι 

άλλο για αντάλλαγμα. Ακούστε να φρίξετε! Επέστρεψα από 

τη Μυτιλήνη στο Μοναστήρι 1 π.μ. (τα μεσάνυχτα),οι 

ξενώνες δεν κλειδώνουν. Βλέπω κόσμο μαζεμένο στο 

καμπαναριό του χωριού 200 μέτρα μακριά από τον ξενώνα. 

Κατάλαβα. Κάποιο θαύμα έγινε πάλι. Αδιάφορος με 

ελάχιστη περιέργεια πήγα στον κόσμο να μου πει τι έγινε. 

Ήταν “μουδιασμένοι” όλοι. Πλησιάζω μια φοιτητική παρέα 

από Θεσσαλονίκη και ρωτώ τι είδαν. Είδαμε 5 λεπτά πριν τον 

Άγιο Ραφαήλ στο καμπαναριό, μια τον Άγιο μια τον Χριστό. 

Το Χριστό; Αδύνατον, είπα. Είδαμε και την Αγία Ειρήνη σαν 

12 χρονών κοριτσάκι με το γνωστό φουστανάκι (άσπρο ή 

πορτοκαλί) να έχει μπλεχτεί στα βάτα -αγκάθια το 

φουστανάκι της και να προσπαθεί να το ξεμπλέξει. Σε τι 

απόσταση το είδατε ; Στα 50 μέτρα μου απάντησαν. 

Γνωρίζοντας για ομαδικές ψευδαισθήσεις (UFO στην 

Αμερική κλπ.) έκανα έλεγχο αλήθειας, όπως έμαθα στην 

Ανακριτική στη Νομική Σχολή. Διασταύρωσα με άλλα 50 

άτομα τι είδαν και όλοι έλεγαν το ίδιο: Φουστανάκι στα 

αγκάθια, Χριστό, Άγιο Ραφαήλ. Ρώτησα πολλούς τι μέγεθος 

είχε η εικόνα Αγίου στο καμπαναριό. Μου είπαν μέγεθος 

ενός τοίχου δωματίου. Έδειξα μεγάλη ασέβεια (κουσούρι της 

Νομικής) και ελέγχω τα πάντα: Προβολείς εικόνας, 

μηχανήματα πιθανά και ότι άλλο τεχνητό θα έκανε έλεγχο 

ανακριτής ή εισαγγελέας.  

 



 

Δεν υπήρχε πουθενά τίποτα, πουθενά. Πείσθηκα. Βασικά 

ήθελα τον έλεγχο, ώστε αν το ανέφερα σε ένα άθεο μη μου 

πει για μηχανήματα προβολής και διάφορα άλλα. Μάλιστα 

πριν φύγω βλέπω μια κοπέλα από την φοιτητική παρέα της 

Θεσσαλονίκης στενοχωρημένη και την άκουσα να λέει: 

Ανησυχώ τώρα. Την πλησίασα αμέσως. Γιατί ανησυχείτε; τη 

ρώτησα. Σε μένα ο Άγιος Ραφαήλ έδειξε άγρια δόντια και 

στόμα σαν να τα έτριζε. Κάτι κακό έχω κάνει. Δεν ήξερα να 

της απαντήσω παρά τα τόσα βιβλία για τον Άγιο που 

διάβασα. Μια κυρία όμως ευτυχώς άκουσε τη συζήτησή μας 

και της λέει: Όχι κορίτσι μου, δεν σου έτριξε τα δόντια του, 

απλά έδειξε το πριονισμένο σαγόνι του από τους Τούρκους. 

Τότε ηρέμισε η φοιτήτρια. Αν αυτά που γράφω είναι 

ψέματα, ζητώ ο Χριστός να μου φέρει κάθε ανίατη ασθένεια 

και όλα τα κακά της γης. Ότι έγραψα τα είδα και τα έλεγξα ο 

ίδιος και με ασέβεια μάλιστα. Αν κάποιος αμφισβητεί αυτά 

που είδα (αυτόπτης και αυτήκοος) πρέπει να είναι πολύ 

άπιστος! Πέντε λεπτά νωρίτερα να έφτανα στο καμπαναριό 

θα τα έβλεπα και εγώ, αλλά δεν ήθελα να τα δω. Σας 

εξήγησα γιατί. Γιατί ο Χριστός είπε στον άπιστο Θωμά 

“μακάριοι οι μη ειδόντες και πιστεύσαντες”.Ο Άγιος πιστεύω 

100% άφησε να αργήσω 5 λεπτά για να μη τα δω όπως του 

ζήτησα. Και τέταρτη φορά να πάω τώρα στη Μυτιλήνη, πάλι 

θα ζητήσω από τον Άγιο τα ίδια: Όχι μπροστά μου SUPER 

θαύματα. Θα μου δείξει ίσως μικρότερα. Φαίνεται ότι 

θεωρεί σωστό αυτό που του ζητώ κάθε φορά.  

 



Στο Μοναστήρι βέβαια έχω δει και άλλα, αλλά μικρότερα, 

όπως του ζήτησα πχ στον ξενώνα το βράδυ χτυπούσε δύο 

φορές η πόρτα των θαλάμων μας, βγαίναμε να δούμε και 

δεν υπήρχε κανείς. Ψαλμωδίες στον ελαιώνα δίπλα από το 

πουθενά. Τέτοια μικρά θαύματα θέλω εγώ να δω. Μου 

φτάνουν αυτά. ΕΝΑ ΜΥΣΤΗΡΙΟ!-ΑΝΕΞΗΓΗΤΟ!-ΤΡΟΜΕΡΟ! Μη 

νομίζετε ότι έχω αυταπάτες, ότι κάποιοι που θα διαβάσουν 

τα παραπάνω θα προβληματιστούν, δε λέω να γίνουν 

Χριστιανοί, λέω απλά να προβληματιστούν. Μισό αιώνα 

τώρα 18 ετών έως 66 ετών διαπίστωνα με λύπη ότι τόσες 

συζητήσεις για αποδείξεις για το Χριστό, έπεσαν στο κενό. 

”Πολλοί οι κλητοί ολίγοι οι εκλεκτοί” είπε ο Χριστός. Το είδα 

στην πράξη. Ξέρετε τι εξήγηση δίνουν οι άθεοι για όλα τα μη 

αμφιλεγόμενα θαύματα; Ε, αυτό φίλε μου δεν είναι τίποτα, 

έκανε αυθυποβολή με την πίστη και εξαφανίστηκε ο 

καρκίνος, το εγκεφαλικό, το έμφραγμα. Γι’ αυτό οι 

ακτινογραφίες είναι πεντακάθαρες. Από αντίδραση το λένε, 

δεν το πιστεύουν. Κρύβονται πίσω από μια λέξη. Γιατί τότε 

οι άθεοι, όταν παθαίνουν πχ καρκίνο δεν κάνουν μία ώρα 

αυθυποβολή; “φύγε καρκίνε, φύγε, ναι τώρα έφυγες, 

έφυγες’. Γιατί λοιπόν ποτέ κανείς άθεος δεν το έκανε αυτό, 

αλλά τρέχει σε ακτινογραφίες, χημειοθεραπείες, 

ακτινοβολίες φάρμακα πανάκριβα κλπ. Είναι ο ίδιος που, 

όταν άκουγε για θαύματα φοβερά έλεγε: Α, αυτό είναι απλή 

αυθυποβολή, έτσι έφυγε ο καρκίνος. Ε, τότε γιατί δεν το 

έκανες ποτέ στον δικό σου καρκίνο; Γιατί απλούστατα το 

θεωρείς ανοησία και είναι ανοησία.  

 



Έτσι αποδεικνύεις και μόνος σου, ότι όταν μιλούσες για 

αυθυποβολή δεν το πίστευες, απλά κάτι έπρεπε να 

απαντήσεις. Απλά ήσουν “σκληρός τη καρδία”, 

κακοπροαίρετος, όχι γόνιμο έδαφος για τον σπόρο, όπως 

λέει ο Χριστός στην παραβολή του σπορέα. Και σεις 

αναγνώστες ακούσατε τη λέξη αυθυποβολή, όταν τους 

αναφέρατε θαύματα. Τζάμπα τους τα αναφέρατε, χαμένος 

κόπος. “Ολίγοι οι εκλεκτοί”. Ένας Άγιος είπε: “Αν μόνο 

ρίχνοντας μια ματιά οι άνθρωποι στο σύμπαν δεν 

προβληματιστούν, δεν δουν το Θεό εκεί ,μη περιμένετε να 

πεισθούν με κάτι άλλο!”. Πράγματι όλη η φύση, όλο το 

σύμπαν, από μόνα τους αποτελούν χιλιάδες θαύματα. Ποιος 

σοφός τα έφτιαξε; Μόνα τους. Πως μόνα τους; Τυχαία. 

Σταμάτα εκεί τη συζήτηση. Δεν γίνεται τίποτα. Μη σπαταλάς 

φαιά ουσία. Δεν θα πεισθεί με τίποτα. Τι θέλω να πω; Ότι αν 

αναφέρεις θαύματα που είδες ή διάβασες ή έγιναν στους 

δικούς σου και βλέπεις στενοκέφαλο, άθεο, κακοπροαίρετο 

παράτα τα. Μη χαλάς την καρδιά σου. Μην ασχολείσαι 

άλλο. Να θυμάσαι το Χριστό “πολλοί οι κλητοί, ολίγοι οι 

εκλεκτοί” δηλαδή όλοι είστε προσκεκλημένοι στη σωτηρία 

της ψυχής, αλλά λίγοι θα ασχοληθούν. ΤΟ ΠΙΟ ΑΝΕΞΗΓΗΤΟ 

Εντάξει δεν πιστεύεις. Αλλά η ψυχή είναι αθάνατη στους 

αιώνες των αιώνων. Καίγεσαι εδώ για τους λογαριασμούς 

αερίου ΔΕΗ, νερού κλπ. Λες: Των φρονίμων τα παιδιά πριν 

πεινάσουν μαγειρεύουν. Μπράβο σου, Είσαι καλός 

νοικοκύρης. Γιατί όμως δεν ασχολείσαι και με τους 

λογαριασμούς της αθάνατης ψυχής σου; Και εδώ ισχύει “των 

φρονίμων τα παιδιά πριν πεινάσουν μαγειρεύουν”.  



Αέριο, ρεύμα, νερό, κινητά θα τελειώσουν σύντομα. Η ζωή 

είναι πάρα πολύ σύντομη. Στα νεκροταφεία δεν έρχονται 

λογαριασμοί στους νεκρούς. Συνεχίζει η ψυχή τους για 

δισεκατομμύρια αιώνες, άπειρους αιώνες τη ζωή τους. Γιατί 

μόνο για τα 70- 80 χρόνια της ζωής σου καίγεσαι, αλλά ποτέ 

τι θα γίνει στα δισεκατομμύρια αιώνες που σε περιμένουν; 

Δεν έχεις χρόνο γι’ αυτά; Μα με αυτά που ασχολείσαι στη γη 

σε λίγα χρόνια τελειώνουν για πάντα. Ετοιμάσθηκες και για 

την άπειρη ζωή της ψυχής σου; Είπαμε “ολίγοι οι εκλεκτοί”. 

ΥΣΤΕΡΟΓΡΑΦΗΜΑΤΑ: Κάποιος θα πει: Τι ζητούσαν οι 

προσκυνητές τα μεσάνυχτα στο καμπαναριό; Γνωρίζουν 

πολλοί ότι μερικά βράδια γίνονται εμφανίσεις των Αγίων και 

όταν πάτε στο Μοναστήρι θα βλέπετε τα μεσάνυχτα 

αρκετούς προσκυνητές να περιμένουν κάτω από το 

καμπαναριό, μήπως είναι τυχεροί και εμφανιστούν οι Άγιοι. 

Για την αυθυποβολή, την ‘καραμέλα των άθεων” Αν ήταν η 

αυθυποβολή θεραπεύτρια, τότε γιατί 200 χρόνια χιλιάδες 

εργαστήρια ιατρικά ψάχνουν τα φάρμακα; Θα έλεγαν 

βρέθηκε το φάρμακο: Η αυθυποβολή. Γιατί λοιπόν να 

ξοδεύουν δισεκατομμύρια δολάρια για έρευνες; Και 

συνεχίζουν ακόμα, όχι μόνο για τον καρκίνο αλλά και για 

άλλες βαρύτατες ασθένειες; Θα έλεγαν στους ασθενείς, 

κάντε αυθυποβολή μία ώρα και γίνατε καλά. Και 1000 

αιώνες όμως να κάνουν αυθυποβολή η αρρώστια θα είναι 

εκεί και το ξέρει αυτό ο άθεος. Γι’ αυτό δεν κάνει 

αυθυποβολή. 

 

 



 

ΠΑΡΕΝΘΕΣΗ 

 

Θαύματα δε κάνει μόνο ο Άγιος Ραφαήλ. Συνέχεια βλέπουμε 

θαύματα, αλλά δεν τα δίνουμε σημασία. Αναφέρω ένα. 

Πιστεύω στο Χριστό, αλλά πάντα είχα ένα πρόβλημα: Η 

γέννηση στη σπηλιά της Βηθλεέμ μου δημιουργούσε μια 

αμφιβολία (όχι συνολικά, το συγκεκριμένο μόνο γεγονός). 

Μα πως να δω ένα κουκλάκι στη φάτνη και γύρω τα ζώα; Ο 

Θεός μωρό; Έτσι έβαζα Χριστουγεννιάτικο δέντρο, αλλά όχι 

φάτνη από κάτω, για να μη “πειράζομαι”. Στο Σχολείο 

βέβαια οι μαθήτριες έβαζαν “άνετα” τη φάτνη. Μια μέρα 

Χριστουγέννων συνέβη το εξής: Έρχεται ένας συνάδελφος με 

την οικογένειά του επίσκεψη. Μόλις μπαίνει πριν καθίσει 

μου λέει: 

Ε, ρε Βασίλη, πιστεύεις ότι ο Χριστός γεννήθηκε σε μια 

σπηλιά στη Βηθλε  ;Πριν προλάβει να συμπληρώσει και το 

εμ, ξαφνικά ακούγεται ένας τρομερός θόρυβος , σπάει το 

χοντρό γυαλί του σύνθετου επίπλου και πέφτει κάτω το 

στερεοφωνικό ραδιομαγνητόφωνο. Όλοι τρομάξαμε και 

πρώτη η κόρη του(Β’ Λυκείου) λέει: 

Είδες μ’ αυτά που λες τι έγινε; 

Κατάλαβα το μήνυμα “ναι στη Βηθλεέμ στη σπηλιά 

γεννήθηκα”. Αλλά και δεύτερο μήνυμα πιο σημαντικό για 

τον συνάδελφο. Από τότε άρχισε να ασχολείται με το Θεό. 

Εγώ κατά βάθος πάντα δύσπιστος έκανα όλο τον έλεγχο ενός 

απίστου. 



Είχε εύρος το γυαλί για τυχόν συστολή, διαστολή; 

Είχε μεγάλο εύρος. 

Ήταν χοντρό το γυαλί; 

Μέχρι και τζαμά επισκέφτηκα για ερωτήσεις. Χρόνια ήταν 

εκεί ραδιομαγνητόφωνο και τζάμι, ποτέ δεν έσπασε. 

Έφτιαξα ίδιο ακριβώς τζάμι. 15 χρόνια τώρα (πάλι πάνω το 

ραδ/νο) δεν έσπασε. Ουδεμία αμφιβολία υπήρχε. Έγινε 

θαύμα βασικά για τον συνάδελφο αλλά και για την 

αμφιβολία μου για τη φάτνη. Τώρα 15 χρόνια από κάτω 

βάζω την φάτνη χωρίς πρόβλημα. Νομίζουν πολλοί ότι οι 

Χριστιανοί είναι εύπιστοι. Κάνουν λάθος. Ο ίδιος ο Χριστός 

λέει να ερευνάτε κι αν άγγελος παρουσιαστεί μπροστά σας. 

Και ένα δεύτερο: Τρεις φίλες μου, μου είπαν τι τους συνέβη 

Υπάρχει από χιλιετίες μια τράπουλα που λέγεται ΤΑΡΩ. Είναι 

δαιμονική, απαγορεύεται οι Χριστιανοί να ρίξουν τέτοια 

τράπουλα. Έχει 9 φύλλα (ο θάνατος, ο έρωτας, ο δαίμονας 

κλπ.). Ο γείτονας που έμεινε στον κάτω όροφο προσφέρθηκε 

να ρίξει ΤΑΡΩ  στις τρεις κοπέλες. Όταν έφυγε ,ξαφνικά 

ακούγεται ένας εκκωφαντικός θόρυβος και έσπασαν όλα τα 

υαλικά  (ποτήρια,  πιάτα  και  ότι  υαλικό  υπήρχε), 

αδικαιολόγητα. Ήταν μήνυμα. Ο δαίμονας αντιδρά έτσι (με 

σπασίματα υαλικών και παρόμοια). Πήρε το δικαίωμα. Οι 

τρεις κοπέλες που μου το ανέφεραν ήταν μια καθηγήτρια 

πανεπιστημίου (τώρα), νηπιαγωγός η άλλη και άνεργη η 

τρίτη. 

 

 



Συμπέρασμα: Όλοι έχουμε δει θαύματα, σ’ όλους δίνει 

ευκαιρία ο Θεός να πιστέψουν, απλά μετά τα ξεχνάμε. Οι 

τρείς αυτές κοπέλες πήραν μήνυμα για όλη τη ζωή ή το 

ξέχασαν; Δεν ξέρω. Για θυμηθείτε και σεις γεγονότα που 

είδατε ή σας τα είπε δικός σας άνθρωπος αλλά ή τα 

ξεχάσατε ή αδιαφορήσατε ή τα δικαιολογήσατε 

παντοιοτρόπως. Κάνετε ένα “φλας Μπακ" στη ζωή σας και 

θα δείτε, ότι είδατε, αλλά αδιαφορήσατε ή θα δείτε στη 

συνέχεια. Κάποιος φίλος μου είπε 2-3 φορές το ίδιο θαύμα. 

Οδηγούσε βράδυ, τον πήρε ύπνος και στον ύπνο του βλέπει 

μια Αγία που του φώναζε: 

Ξύπνα θα σκοτωθείς. 

Την είδε στο τζάμι του αυτοκινήτου του στον ύπνο και 

ξύπνησε αμέσως. Την άλλη μέρα, που πέρασε από το ίδιο 

σημείο είδε ότι απέναντι ήταν το εκκλησάκι της Αγίας 

Παρασκευής. Κατάλαβε. Αφιέρωσε μια μεγάλη λαμπάδα 

στην Αγία. Άλλες φορές μου το ανέφερε σαν θαύμα, άλλες 

φορές έλεγε: 

Μόνο εγώ το είδα, υπήρχε κι άλλος να το διασταυρώσω; 

Δηλαδή αμφέβαλε. Του λέω: 

Μα το θαύμα έγινε για σένα, όχι για άλλον. Ακόμα, μια 

πιστεύει μια αμφιβάλλει. Το θέμα δεν είναι ο φίλος μου. 

Έτσι κάνουμε οι περισσότεροι άνθρωποι. Όσο μεγάλο να 

είναι το θαύμα ,μια το πιστεύουμε ,μια αμφιβάλλουμε 

δυστυχώς. Τέτοια θαύματα μπορώ να αναφέρω για ώρες, 

δεν έχει όμως νόημα.  

Ο Χριστός είπε: “Όστις θέλει οπίσω μου ελθείν”. 


